



Services Australia给即将迎来孩子的人支持

如果您是需需要请假的新手父母，您可能有资格获得经济支持。

如果您是新生儿或刚收养孩子的主要照顾人，**Services Australia**会提供**Parental Leave Pay**帮助您。

您可以获得最长18周的支持。如果您符合条件，可以领取最长连续12周和30天灵活期的津贴。

您可以选择何时使用灵活期。可以在休带薪假或非带薪假的同时领取**Parental Leave Pay**。

Services Australia还有最长两周的**Dad and Partner Pay**津贴，帮助父亲或伴侣请假照顾家里新添的孩子。

您最早可以在孩子出生或被领养之前3个月开始申请上述两种津贴。对于必须何时申请才能领到全额津贴有一些规定。

详情请访问**servicesaustralia.gov.au/havingababy**

请拨打**131 202**用您的语言向我们咨询**Centrelink**的福利金和服务。



Support from Services Australia when you are having a baby

If you are a new parent taking time off work, you may be eligible for financial support.

Services Australia offers Parental Leave Pay to help you if you are the primary carer of a newborn or recently adopted child.

You can get it for up to 18 weeks. If you are eligible, the payment is made up of a 12 week continuous period and 30 flexible days.

You can choose when to use the flexible days. You can get Parental Leave Pay at the same time as paid or unpaid leave.

Services Australia also has Dad and Partner Pay, a payment for up to 2 weeks. It helps fathers or partners to take time off work to care for a new child.

You can start your claim for either payment up to 3 months before your child's birth or adoption. There are rules about when you must claim to get the full amount.

For more information go to servicesaustralia.gov.au/havingababy

Call **131 202** to speak with us in your language about Centrelink payments and services.